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Bolaman Beldesi Kavraz Mahallesine giderek vatandaşlarla bir süre sohbet eden MHP Fatsa
Belediye Başkanı Mustafa Sade, mahalli seçimlerin şahıs seçimleri olduğunu söyledi. 
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Büyük bir ilgi ve alaka ile karşılanan Mustafa Sade burada şunları söyledi: “Gittiğimiz her yerde
diğer partiler tarafından etrafımızda bir yığılma oldu. Önemli bir gelişme bu… Bu beni çok mutlu
etti. Dediğim gibi bu bir şahıs seçimidir. Yavaş’tan geliyorum. İnsanların yüzde doksanı beni
tanıyor. Ben de onları tanıyorum. Yavaş’a 15 kez gittim. Her gittiğimde eksiklerini daha iyi
öğreniyorum. İnsanlarımız sorunlarını bilmiş olmamdan memnun oluyorlar. Benim avantajım işte
burada… İnsanları tanıyorum. Bu alakadan dolayı insanlar sempati duyuyorlar. Şu anda önde
olduğumu biliyorum. Kamuoyu yoklamalarında 20 puan öndeyim. Bu gurur verici bir olaydır. Bu
arada Sabri Serdaroğlu’na çok teşekkür ediyorum. Allah ondan razı olsun. Bana yol ve su
konusunda fazla bir iş bırakmamış… Bolaman için projelerimiz tabii ki var ama özellikle yol ve
su konusunda buralarda sadece rötuş yapılabilir. Özellikle altını çizmek istiyorum beldelerin
yolları çok kötü… Bu bölgeye bakmayanlar bu köylerin adını bile sayamazlar. Gittiğim yeri iyi
inceliyorum. Bu insanlarla düğünde cenazede hep beraber oldum. Derdinizi en rahat
anlatabileceğiniz insanı seçmenizde yarar var. Beni her yerde görebilirsiniz. Günümün 18
saatinde benimle görüşebilirsiniz. Bana değil de yiyenlerime ulaşsanız bile bana ulaşmış
olursunuz. İktidarda olup olmamak önemli değil… Fatsa belediyesi 3 gündür mazot alamıyor.
Burada önemli olan parayı kullanmayı bilmektir. Belediye bütçesinin yüzde onu heba oluyor. Bu
12 trilyon yapar. Bu parayla köylerin yolları tamamen yapılıyor. Yeter ki; parayı doğru kullan.
Seçimi kaybetme korkusu kalplerine sirayet etti. MHP’li dürüst, namuslu, şerefli, büyüğünü
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küçüğünü bilir. Bunun aksini söyleyen gelsin bedelini ödemeye hazırım. Hakkımızda yapılan
dedikoduların gerekçesi seçimi kaybetme korkusudur. Dedikodu üretiyorlar. Benim arkamda bir
Allah, bir de halk var. Allah’ın izniyle bu seçimi göğüsleyeceğim. Beni destekleyin, sizi mahcup
etmeyeceğim. Bir belediye başkanı için yememek yetmez. Aynı zamanda yedirmeyeceksin.
Böyle bir şey yaparsam belediye başkanlığı bana haram olsun. Allah bu dünyada da, öbür
dünyada da iyilikler hepimize versin. Allah’a emanet olun” dedi.
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